
Beleška sa sastanka PEM PAL Upravnog odbora  
Video konferencija; 20. oktobar 2010. godine 

 
 

1. Prisutni:  
Salome Steib, SECO (presedavajući); Judith Hoffmann, InWent; Jana Leutner, GTZ; Elena 
Nikulina i Marius Koen, Svetska banka; Joop Vrolijk, SIGMA; Deanna Aubrey, novopostavljeni 
fasilitator Zajednice (CF); Tina Žagar, Nataša Zmrzljak i Senka Maver, CEF - PEM PAL 
Sekretarijat. Sva tri rukovodioca Zajednice prakse su se izvinuli zbog neučestvovanja na 
sastanku.  

 
2. PEM PAL Plenarni sastanak, Zagreb, 26-28. januar 2011. godine 
Sveobuhvatna tema će biti “Upravljačka odgovornost u budžetskom izvršenju”. Dve teme koje 
se odnose na ovu oblast će u više detalja biti analizirane: okolnosti koje motivišu upravljače da 
unaprede pružanje usluga; i, kvalitet budžetskih formata i izveštavanja, i kako oni doprinose u 
procesu donošenja odluka. Teme izgradnje kapaciteta i treninga u javnoj administraciji će 
takođe biti razmatrane tokom rasprava. Konceptna nota Plenarnog sastanka 2011 je bila tema 
obimnih konsultacija.   
 
Plenarnom sastanku 2011 će prethoditi dvodnevna radionica na temu moderacije/fasilitacije, 
24-25. januara 2011. godine.  
 
2.1. Zaključci: 
(i) Pružanje komentara na konceptnu notu je moguće do 29. oktobra. 
(ii) PEM PAL Sekretarijat će do 24. oktobra pripremiti raspored aktivnosti koji se odnosi na 

organizaciju Plenaranog sastanka 2011. 
(iii) Učestvovanje na seminaru posvećenom moderaciji/fasilitaciji će biti ograničeno na 

rukovodeće grupe.  
(iv) PEM PAL vežba vizionarstva će biti deo plenarnog programa. 
(v) Moderatori će biti angažovani na početku procesa. 
(vi) Oblasti saradnje između PEM PAL i SAFE-a, koja su oba podržana inicijativama SB, će 

biti analizirane i predstavljene na Plenarnom sastanku 2011. 
(vii) Učestvovanje na Plenarnom sastanku će biti, koliko je god to moguće, unapred 

definisano pozivnim pismima.    
(viii) Rasprava na jednu temu bi mogla započeti paralelno sa drugom sesijom i biti završena 

na zajedničkoj sesiji.   
 
 

3. Fasilitator Zajednice  
G-đa Deanna Aubrey je u selekciji od 52 kandidata odabrana za poziciju Fasilitatora Zajednice, 
oglašene avgusta meseca od strane Svetske banke. Ona će preuzeti svoju poziciju nakon 
finalizacije ugovornih aražmana sa Svetskom bankom, i preseliće se u Ljubljanu početkom 2011. 
godine. 
   
 
4. Program studijske posete  
Članovi UO su pružili neke dodatne komentare koji se odnose na finalni nacrt Upustva za 
studijske posete za događaje. Što se tiče studijskih poseta, sledeće primedbe su date: broj 
učesnika po sudijskoj poseti bi trebao biti ograničen na maksimalno 10 učesnika; pomoć 
fasilitatora Zajednice koordinatoru bi trebala biti pretpostavljena; Izvršni komitet bi trebao biti 



uključen u proces donošenja odluka koji se odnosi na program studijske posete; periodična 
istraživanja bi trebala pružiti smernice u vezi buduće organizacije programa studijske posete i 
pružanja informacije u vezi sa njenom održivošću. 
   
Što se tiče događaja, članovi su razmotrili da učestvovanje na događajima neki put predstavlja 
problem; direktni pristup ili sertifikat o učestvovanju bi trebao biti uzet u obzir kao 
olakšavajuća alatka koja bi mogla da pomogne u rešavanju ovog problema. Takođe, Pravila 
poslovanja bi trebala u skladu sa tim biti promenjena. 
 
Komentare na obe smernice je i dalje moguće pružiti do 29. oktobra 2010. godine.  
 
 
5. Izveštaj Sekretarijata  
PEM PAL Sekretarijat je podneo izveštaj u vezi aktivnosti i finansijskih operacija koje pokrivaju 
period od 2009. godine i prve polovine 2010. godine. Članovi su notirali nedostatak indikatora 
performansi. Oni bi želeli da imaju format izveštaja koji bi rezultate aktivnosti PEM PAL-a 
predstavio na jasniji način uzimajući u obzir rezultate i indikatore. Sekretarijat će pripremiti 
novi format izveštaja sa ovim elementima za CY 2010.  
  
 
6. Akcioni planovi Zajednica prakse (ZP) 
Članovi su razmotrili Akcioni plan ZP budžeta i ažurirani Akcioni plan ZP interne revizije. 
Zaključili su da budžet za Akcioni plan ZP budžeta nije realističan i zatražili su njegovu reviziju. 
Sekretarijat, zajedno sa ZP budžeta, će revidirati budžet do sledećeg sastanka UO. 
   
Trenutno, InWent se prema aktivnostima ZP IR može finansijski obavezati samo do kraja ove 
godine, jer se oni nalaze u procesu priprema spajanja sa GTZ i DED-om u novu Razvojnu 
agenciju Nemačke (GIZ). Bez obzira na razvoj događaja, oni planiraju da budu prisutni na 
plenarnom sastanku u Zagrebu. 
   
 
7. Razno 
 
7.1. PEM PAL evaluacija  
Kako bi se osigurala uporedivost rezultata, članovi su izjavili da bi elevuacija trebala biti 
sprovedena od strane iste kompanije, i ukoliko je to moguće, od strane istog evaluatora kao i 
prošlog puta. 
 
7.2. Članstvo u UO 
Sekretarijat će se obratiti svim članovima UO kako bi ustanovio da li oni nameravaju da ostanu 
aktivni u njegovim aktivnostima. 
 
7.3. Sledeći sastanak UO  
Sekretarijat će proveriti dostupnost članova UO za VC, ili u nedelji od 6. decembra ili 13. 
decembra 2010. godine. 
  

 


